
Delo mladih v KS Polica
Delo nas mladih na Polici ni niti slabo niti dobro. Do

sedaj' smo storili vse, kar smo načrtovali za to obdobje v tem
letu. To so bile predvsem akcije, kot naprimer vaja za SLO in DS,
ki je 70% uspela. Sledijo organiziranje proslav, iger itd. V naši
organizaciji je 19 mladincev; od teh nas dela le kakih 10, zato smo
skoraj ,,zadelani" v to mladinsko organizacijo. Povezani smo z vse-
mi društvi v KS, zato je nam marsikatero delo olaišano. Drug dru-
gemu pomagamo saj je to edini cilj za nadaljnje delo. Sedaj imamo
na programu izvedbo vrtne veselice, v kar bopotrebno vložiti veli-
ko truda in dela. Naš največji cilj pa je, da si z delom prislužimo
mladinsko zastavo - prapor. Denar zanjo bomo dobili iz izkupička
od veselice in še iz drugm virov, ki nam bodo na razpolago. To je
želja nas mladine, ki ve za koga dela in zakaj dela. Delo nas mladih
naTolici največ ovira agrarno naselje.Poletije na polju veliko dela
in mladinci si včasih zelo težko vzamejo čas za kakšen sestanek ali
akcijo. Je že tako, da je treba za nekatere stvari žrtvovati čas in
pustiH domače delo zaradi sestanka, čeprav je na travniku veBko
sena in na polju veliko dela.

Toda kljub vsemu delo mladih na Polici ne bo izumrlo, saj ima-
mo za sabo še mlajši rod, ki ga bomo pritegnili in ga usmerili v
nadaljnje"delo.
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